
Drunen 28 feb. 24 

 

Beste raadsleden van de gemeenteraad van de Gemeente Heusden 
Cc: College van B en W 
 

Ondergetekenden hebben heel vaak de slogan gehoord van de Gemeente Heusden: 
“Zeggen wat je doet en doen wat je zegt”. 
Wij hebben diverse afvaardigingen op onze bedrijven gehad waarbij gezegd werd: 
“Wij willen jullie helpen om jullie bedrijf te verduurzamen met de mogelijkheden die het beleid ons 
geeft”. 
Wij zijn drie jonge boeren die graag meewerken aan een toekomst met een gezonde leefomgeving 
voor u en onze kinderen. 
Een van de meest efficiënte wijze om te verduurzamen is het verbeteren van het grondareaal door 
aankoop en/of vaste pacht met in achtneming van de natuurdoelen. 
Ten zuiden van Drunen wonen drie agrarische ondernemers die al grote stappen hebben gemaakt 
om gezond voedsel te produceren met oog voor voedselveiligheid, duurzaamheid en 
natuurontwikkeling. 
 
Recente feitelijke gebeurtenissen: 
 

1. Ondernemer A met een geitenbedrijf aan de Margriet weg gaat in gesprek met de gemeente 
over ruil/aankoop cultuurgrond. 
Hierbij wordt o.a. percelen kadastraal D2238 en D3497 samen groot 1.20 ha genoemd Dit 
met het doel de duurzaamheidsdoeleinden van zijn bedrijf te verbeteren. Daarnaast komen 
de percelen komen dichter bij zijn bedrijf waardoor er minder CO2 uitstoot is en door 
verminderde verkeersdruk op de vaak smalle wegen van het buitengebied. Gedeeltelijke 
aankoop zou noodzakelijk zijn omdat alleen hele percelen kunnen worden overgedragen. 
Natuurdoelen worden meegenomen. 
Reactie gemeente: Plan met de te bereiken natuurdoelen niet nodig want het beleid is: 
Geen verkoop cultuur grond. 

2. Ondernemer B, melkveehouder aan de Honderdbunderweg. 
Gaat met de gemeente een gesprek aan over ruil/ aankoop cultuur grond. 
Zijn doel is ongeveer overeenkomstig het voorstel van Gijs. Hij wil o.a. een perceel 
pachtgrond ruilen dat op 6 km afstand van zijn bedrijf ligt. In het gesprek wordt door Arjan 
een concreet voorstel gedaan over de bereiken natuurdoelen. 
Omdat ook hier alleen hele percelen kunnen worden overgedaan zal er door de Gemeente 
grond moeten worden verkocht. 
Reactie gemeente: Wij hebben geen belangstelling voor natuur het beleid is: 
Geen verkoop cultuurgrond. 

3. Ondernemer C. melkveehouder aan de Honderdbunderweg. 
Heeft een perceel grond aan het einde van de Honderdbunderweg. Deed het verzoek om te 
ruilen naar locatie achter zijn bedrijf. Omdat alleen hele percelen kunnen worden 
overgedragen zou een stuk moeten worden bijgekocht. 
Reactie Gemeente: Geen verkoop cultuur grond. Dit werd ook per mail bevestigd: 
“In de grondnota hebben we aangegeven dat we geen cultuurgrond verkopen”. 
 

Beleid is natuurlijk gemaakt om door het college te worden uitgevoerd. Met wat geven en nemen 
had hier wel gehoor aan gegeven kunnen worden. Zoals u vaak aangeeft:  Maatwerk handelend in de 
geest van de wet. 
Dit kon klaarblijkelijk niet maar we werden wel allemaal eerlijk en gelijkwaardig behandeld. 



 
Het volgende feit: 
Maandag 26 februari was er een vergadering van de Natuur en Milieuvereniging. 
Op deze avond had de vereniging geweldig positief nieuws voor de leden. 
De Gemeente was in een vergevorderd stadium om percelen kadastraal D2238 en D3497(Zie onder 
1 hierboven) te verkopen aan Jan K en Libema. 
Na de aankoop zou de grond worden doorgeven aan de Natuur en Milieuvereniging. 
 
 
Beste leden van de Gemeenteraad van de Gemeente Heusden; 
 
Wij hebben een aantal vragen over de hierboven genoemde feiten waarvan wij uw antwoorden 
graag tegemoet zien; 

1. Klopt het dat u in uw grondnota heeft vastgelegd dat er geen cultuurgrond mag worden 
verkocht? 

2. Heeft het college van Ben W met gegronde reden aan u toestemming gevraagd om van dit 
beleid af te wijken? 

3. Waarom kan er voor agrariërs geen maatwerk geleverd worden terwijl aan een andere partij 
medewerking wordt gegeven wat 100% afwijkt van het beleid? 

4. Hecht u er waarde aan dat er binnen onze gemeente ondernemers zijn die zorgen voor 
duurzaam voedsel voor de bevolking? 

5. Hecht u er waarde aan dat de ondernemers in het buitengebied mee werken aan het 
behalen van de natuurdoelen? 

6. En natuurlijk onze belangrijkste vraag: Waarom worden wij niet open, eerlijk en gelijkwaardig 
behandeld t.o.v. andere partijen? 
 

Wij willen graag met u in gesprek om te zoeken naar een mogelijkheid om deze ongelijkwaardig nu 
en in de toekomst te vermijden. 
 
Met vriendelijke groet 
Arjan van Rooij 
Gijs van Rooij 
Martijn Muskens 


